



نتائج التصويت على جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية (الاجتماع الأول) Voting Results of the Extraordinary General Assembly Meeting Agenda (First Meeting)



عبر وسائل التقنية الحديثة – الاثنين Online – Monday

18 فر الحجة 1445هـ - 24 يونيو 2024م - 2024 June 2024 – 1445هـ - 24 يونيو 18 Dhul al-hujah



نتائج التصويت على جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية Voting Results of the Extraordinary General Assembly Meeting Agenda

(Voting Results)		(نتائج التصويت)
Approval of the company's auditor's report for the financial year ending on 12/31/2023 after discussing it.	1	الموافقة على تقرير مراجع الحسابات للشركة عن العام المالى المنتهي في 2023/12/31م بعد مناقشته.
The financial statements for the fiscal year ending on 12/31/2023 were reviewed and discussed.	2	تم الاطلاع على القوائم المالية عن العام المالى المنتهية فى 2023/12/31م ومناقشتها.
The Board of Directors' report for the financial year ending on December 31, 2023 was reviewed, and discussed.	3	تم الاطلاع على تقرير مجلس الإدارة للعام المالى المنتهى فى 31 ديسمبر 2023م ومناقشته.
Approval to appoint PricewaterhouseCoopers (PwC) as External Auditors of the Company, among other candidates based on the recommendation of the Audit Committee, and that to examine, review and audit the Consolidated Financial Statements for the second and third quarters from Fiscal Year 2024, Annual from Fiscal Year 2024 and first quarter from Fiscal Year 2025, and their fees is set at Saudi Riyals (685,000), excluding Value Added Tax.		الموافقة على تعيين مراجع حسابات الشركة وهى برايس ووتر هاوس كوبرز (بى دبليو سى) من بين المرشحين بنا:ً على توصية لجنة المراجعة، وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع (الثانى والثالث والسنوى) من العام المالى 2024م، والربع الأول من العام المالى 2025م، وتحديد أتعابه بمبلغ وقدرة (685,000) ريال سعودى غير شامل ضريبة القيمة المضافة.
Approval to absolve the members of the Board of Directors from liability for the fiscal year endingon 12/31/2023	5	الموافقة على إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المنتهية في 2023/12/31م
Approval to disbursing an amount of (3,938,904) riyals as a reward for the members of the Board of Directors for the fiscal year ending in 12/31/2023	6	الموافقة على صرف مبلغ (3,938,904) ريال كمكافأة لأعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتوية في 2023/12/31 م
Approval of authorizing the Board of Directors to distribute interim cash dividends to the shareholders on a biannual basis for the financial year 2024.	7	الموافقة على تفويض مجلس الإدارة بتوزيع أرباح مرحلية بشكل نصف سنوي عن السنة المالية 2024م
Approval to establishing a commercial entity to conduct training activities and authorizing the Board of Directors to take the necessary measures for that.		الموافقة على انشاء كيان تجاري لمزاولة أنشطة التدريب وتفويض مجلس الادارة للقيام بالاجراءات اللازمة لذلك .

Approval on the business and contracts between the Arabian Drilling and Schlumberger Middle East SA, in which the member of the Board of Directors, Mr. Vijay Kasibhatla, and the member of the Board of Directors, Mr. Jesús Lamas, have an indirect interest in them, which are employee secondment agreements without preferential terms, noting that the transactions are for (5,600,799) riyals.	9	الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين شركةالحفر العربية وشركة شلمبرجير الشرق الأوسط إس أيه والتي لعضويّ مجلس الادارة الأستاذ/ فيجاي كاسيبهاتلا و الاستاذ/ جيسوس لاماس مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود إعارة موظفين دون شروط تفضيلية ، بمبلغ (5,600,799) ريال .
Approval on the business and contracts between the Arabian Drilling and Schlumberger Rig Technology, in which the member of the Board of Directors, Mr. Vijay Kasibhatla, and the member of the Board of Directors, Mr. Jesús Lamas, have an indirect interest. These are contracts for the supply of equipment and spare parts without preferential terms, noting that the transactions are for (495,889.48) riyals.		الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين شركة الحفر العربيةو Schlumberger Rig Technology والتي لعضويّ مجلس الادارة الأستاذ/ فيجاي كاسيبهاتلا و الاستاذ/ جيسوس لاماس مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود توريد المعدات وقطع الغيار دون شروط تفضيلية ، بمبلغ(495,889.48) ريال.
Approval on the business and contracts between the Arabian Drilling and Cameron Drilling System, in which the member of the Board of Directors, Mr. Vijay Kasibhatla, and the member of the Board of Directors, Mr. Jesús Lamas, have an indirect interest. These are contracts for the supply of equipment and spare parts without preferential terms, noting that the transactions for (36,773,812.16) riyals.		الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين الحفر العربية و Cameron Drilling System والتي لعضويّ مجلس الادارة الأستاذ/ فيجاي كاسيبهاتلا و الاستاذ/ جيسوس لاماس مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود لتوريد المعدات وقطع الغيار مباشروط تفضيلية ، بمبلغ(36,773,812.16) ريال.
Approval on the business and contracts between the Arabian Drilling and Cameron Drilling System, in which the member of the Board of Directors, Mr. Vijay Kasibhatla, has an indirect interest, which are supplier pricing agreement contracts without preferential terms, noting that the transactions for (75,447.49) riyals.	12	الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين الحفر العربية و Cameron Drilling System والتي لعضو مجلس الادارة الأستاذ/ فيجاي كاسيبهاتلا مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود اتفاقية تسعير الموردين دون شروط تفضيلية ،بمبلغ (75,447.49) ريال.
Approval on the business and contracts between the Arabian Drilling and Cameron France S.A.S., in which the member of the Board of Directors, Mr. Vijay Kasibhatla, has an indirect interest. These are contracts for the supply of equipment and spare parts without preferential terms, noting that the transactions for (38,161,650.39)	13	الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين الحفر العربية و Cameron France S.A.S والتي لعضو مجلس الادارة الأستاذ/ فيجاي كاسيبهاتلا مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود لتوريد المعدات وقطع الغيار دون شروط تفضيلية ،بمبلغ(38,161,650.39) ريال .

riyals.

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين الحفر العربية و CameronCense A.S والتي لعضو مجلس الادارة الأستاذ/ فيجاي كاسيبهاتلا مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود لتوريد المعدات وقطع الغيار دون شروط تفضيلية ، بمبلغ (15,026,552.54) ريال.

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين الحفر العربية و Cameron Middle East FZE والتي لعضو مجلس الادارة الأستاذ/ فيجاي كاسيبهاتلا مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود لتوريد المعدات وقطع الغيار دون شروط تفضيلية ، بمبلغ (36,298,520.10) ريال.

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين الحفر العربية و Cameron Singapore Pte Ltd والتي لعضو مجلس الادارة الأستاذ/ فيجاي كاسيبهاتلا مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود لتوريد المعدات وقطع الغيار دون شروط تفضيلية ، بمبلغ (506,161.02) ريال.

16

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين الحفر العربية وشركة شلمبرجير الشرق الأوسط إس أيه والتي لعضو مجلس الادارة الأستاذ/ فيجاي كاسيبهاتلا مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود منصات حفر برية دون شروط تفضيلية ، بمبلغ(773,763,812.70) ريال.

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين الحفر العربية وشركة دويل شلمبرجير العربية السعودية المحدودة والتي لعضو مجلس الادارة الأستاذ/ فيجاي كاسيبهاتلا مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود منصات حفر برية دون شروط تفضيلية ، بمبلغ(166,943,917.07)ريال.

Approval on the business and contracts between the Arabian Drilling and Cameron Cense A.S., in which the memberofthe Board of Directors, Mr. Vijay Kasibhatla, has an indirect interest. These are contracts for the supply of equipment and spare parts without preferential terms, noting that the transactions for (15,026,552.54) rivals.

Approval on the business and contracts between the 15 Arabian Drilling and Cameron Middle East FZE, in which the member of the Board of Directors, Mr. Vijay Kasibhatla, has an indirect interest. These are contracts for the supply of equipment and spare parts without preferential terms, noting that the transactions for (36,298,520.10) rivals.

Approval on the business and contracts between the Arabian Drilling and Cameron Singapore Pte Ltd, in which the member of the Board of Directors, Mr. Vijay Kasibhatla, has an indirect interest. These are contracts for the supply of equipment and spare parts without preferential terms, noting that the transactions for (506, 161.02) riyals.

Approval on the business and contracts between the Arabian Drilling and Schlumberger Middle East SA, in which the member of the Board of Directors, Mr. Vijay Kasibhatla, has an indirect interest. These are land drilling rig contracts without preferential terms, noting that the transactions for (773,763,812.70) rivals.

Approval on the business and contracts between the Arabian Drilling and Doyle Schlumberger Saudi Arabia Limited, in which the member of the Board of Directors, Mr. Vijay Kasibhatla, has an indirect interest. These are land drilling rig contracts without preferential terms, noting that the transactions for the year 2023 are in the amount of (166,943,917.07) riyals. الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين الحفر العربية 19 والشركة العربية للجيوفيزياء والمساحة والتي لرئيس مجلس الادارة المهندس/خالد نوح وعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ سمير سيث مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود الايجار التجارى دون شروط تفضيلية ، بمبلغ(173,825.61) ريال.

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين الحفر العربية وشركة التصنيع وخدمات الطاقة "طاقة"، والتي لرئيس مجلس الادارة المهندس/ خالد نوح وعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ سمير سيث مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود أمر شراء سيث مصلحة تأجير المعدات دون شروط تفضيلية ، بمبلغ (3,103,102.50) ريال .

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين شركة أوفسات العربية (الشركة التابعة المملوكة بالكامل للحفر العربية) وشركة التصنيع وخدمات الطاقة "طاقة"، والتي لرئيس مجلس الادارة المهندس/ خالد نوح وعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ سمير سيث مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن عقود الخدمات الرئيسية دون شروط تفضيلية ، بمبلغ (2,207,884.25) ريال.

21

Approval on the business and contracts between the Arabian Drilling and the Arab Geophysics and Surveying Company, in which the Chairman of the Board of Directors, Engineer Khaled Nouh, and Member of the Board of Directors, Mr. Samir Seth, have an indirect interest in them, which are commercial lease contracts without preferential terms, noting that the transactions for (173.825.61) rivals.

Approval on the business and contracts between the Arabian Drilling and the Manufacturing and Energy Services Company "TAQA", in which the Chairman of the Board of Directors, Engineer Khaled Nouh, and the Member of the Board of Directors, Mr. Samir Seth, have an indirect interest, and they are purchase order contracts for the supply of equipment leasing agreements without preferential terms, noting that transactions for (3, 103, 102.50) rivals.

Approvalon the business and contracts between Offsat Company (the wholly owned subsidiary of Arabian Drilling) and the Manufacturing and Energy Services Company "TAQA", in which the Chairman of the Board of Directors, Engineer Khaled Nouh, and the Member of the Board of Directors, Mr. Samir Seth, have an indirect interest, which is an indirect interest. Main service contracts without preferential terms, noting that transactions for (2,207,884.25) riyals.